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Z A P I S N I K 

sa 29. sjednice Općinskog vijeća općine Vojnić održane dana 07. studeni  2016. godine 

zakazane s početkom u 09,00 sati 

 

Prisutni vijećnici :   Dragan Bjelivuk , Drago Valentić , Boro Matijević , Esmira Galijašević , 

Mario Čavlović , Luka Užar , Jurica Jašinski , Branko Eremić , Mijat Bilić , Milorad 

Martinović , Miloš Mrkić 

 

Odsutni vijećnici : Mirko Martinovič  i Igor Novković     

                                  

 

Ostali prisutni :        Nebojša Andrić ,općinski načelnik  

                                   Nikola Škrgić ,  zamjenik načelnika  

                                   Josip Kurtović , zamjenik općinskog načelnika  

                                   Nataša Opačić , pročelnica JUO  

                                   Milica Vučinić – Sipić , službenica JUO u svojstvu zapisničara  

                                   Ilija Kalem , predsjednik  HNS 

                                 

 

Započeto u 09,00 sati  

 

Predsjednik Vijeća Dragan Bjelivuk pozdravlja prisutne  i otvara 29 sjednicu Općinskog 

vijeća . 

 

Nebojša Andrić informira da je završena druga faza izgradnje mrtvačnice na centralnom 

groblju , u fazi je izvođenje radova na vodovodu na području cijele općine , napominje da 

imamo problem s odvodnjom tj. kanalizacijom jer je naš projekt za mješovitu odvodnju , a 

takav se ne financira iz sredstava evropske unije . Napominje da je bio sa direktorom Musulin 

a sastanku u Hrvatskim vodama po tom  pitanju , jer im je prošli put rečeno da ponovo treba 

raditi novi projekt .Budući su do sad već bili veliki troškovi pokušat će se vidjeti postoji li 

ikakva mogućnost da se iz nacionalnih fondova na neki način to odradi mada je to velika 

investicija i to će se raditi narednih 10 godina  

Nada se da će se uspjeti riješiti projekt punionice vode ( imaju zainteresirani ulagači ) . 

Ulica Hajdini – ugovor je potpisan i radovi trebaju početi . Izvođač radova su Ceste Karlovac 

( sad su zauzeti s ovim što se radi u Krnjaku )  . 



Asfaltiranje Županijske ceste  Maleševići – Utinja Vrelo postignut je dogovor da općina 

sufinancira dio tampona da bi se išlo u 1 300 metara , 700 metara je nastavak asfalta od pruge 

, a 600 metara na insistiranje predsjednika Mjesnog odbora i građana   koji tamo žive će ići da 

poveže selo prema Slavskom polju .  

 

Jurica Jašinski  predlaže da vijećnici pogledaju odgovor koji je stigao iz Vodovoda i 

odvodnje vezano za potrošnju vode , gubitke , naplatu i drugo ¸ jer će to biti bitno kod točke 

10 dnevnog reda , te da to prouče prije točke 10 .  

 

Mijat Bilić napominje da iz stare kanalizacije na koju je prikopčana većina u Vojniću ima 

više ispusta u Radonju . Svi su začepljeni do pola . Krešimirova na kraju , a gdje i on živi 

kuće poplavi kad god voda tj. Radonja nadođe . Također plavi i novu zgradu sa 4 stana . Ako 

se može nešto uraditi , jer se tu ništa ne može sa strojevima koje ima komunalac .  

 

 Miloš Mrkić  pita  
1. Kako riješiti dokapitalizaciju komunalca , jer je prošla sjednica na kojoj je ta točka bila 

prekinuta zbog nedostatka kvoruma ?  

Dali se eventualno čeka Općinsko vijeće općine Krnjak ? 

2. Drugo pitanje se odnosi na uličnu rasvjetu u Knežević Kosi i kad će to biti pušteno u 

opticaj ?   

 

Nebojša Andrić vezano za Komunalac naglašava da danas nije namjerno htio da ga stavlja na 

dnevni red zbog rebalansa proračuna i točaka koje su sada. Imat ćemo uskoro ponovo sjednicu  

jer moramo ići s izmjenama i dopunama Prostornog plana jer nam se tu žuri pošto se išlo  na 

drugo čitanje . Smatra da će do kraja godine biti još najmanje tri sjednice  Općinskog vijeća . 

 

Vezano za komunalno poduzeće informira da  „ ČISTOĆA „ Duga Resa  , odnosna Grad 

Duga Resa je zainteresiran da se svi pripojimo u jedno poduzeće ovako kao što se Krnjak 

pripojio nama , pa da bude jedna uprava , jedno računovodstvo , da bi mi na neki način 

smanjili troškove . Oni se šire , njima nedostaje opreme , kamiona , a mi imamo opremu . 

Istina napominje da bi bio sretan da se može napraviti ugovor kao što je Krnjak napravio s 

nama . Smatra da će oni biti malo pametniji .  

To je jedna ideja za razmišljanje .  

U Krnjaku nisu zainteresirani za dokapitalizaciju . Njegov je prijedlog da se napravi jedno 

mješovito povjerenstvo – vijećnici iz Vojnića i iz Krnjaka kako bi se našlo neko kvalitetno 

rješenje .  

 

Odgovor na drugo pitanje – javna rasvjeta u Knežević Kosi . Ona nije priključena jer je 

nemamo  na što priključiti . Nada se biće uskoro prikopčano .   

 

Branko Eremić  više komentar nego pitanje . 

Odvodnja i kanalizacija – izlaganje gospodina Andrić . 

Kaže da smo prije nekoliko godina ( 7-8 ) krenuli u projektnu dokumentaciju za rješavanje 

pitanja odvodnje i kanalizacije općine Vojnić . 

Tada su projektni zadatak zadali stručnjaci Hrvatskih voda ( Branko Malović i Radoje 

Radaković ) koji su vodili taj projekt . Zadali su projekt mješovite kanalizacije . Mi smo to 

prihvatili . Oni su financirali skoro 90% te dokumentacije .  

Završena je dokumentacija , napravljene su građevinske dozvole i započeta je investicija . Po 

njihovom Programu i projektu ( znalo se i tada da postoje i mješovite i posebne ) . Zašto su 

oni tada smatrali da je Vojniću dovoljna mješovita nije istraživao . Bilo mu je bitno da se 



napravi kanalizacija koja je strateški Projekt općine Vojnić i ostat će strateški dok se god ne 

završi .  

O toj kanalizaciji se priča već 40 godina .  

Investicija je napravljena kako su Hrvatske vode diktirale  To je projekt koji je vrlo složen i 

napravljen.  

Obraća se načelniku Nebojši Andrić i kaže da je za govornicom u vijećnici rekao da on to 

neće graditi i raditi i da će to raditi novo poduzeće Hrvatske vode u koje ćemo se mi uklopiti 

jednog dana , a što je bio stav i pretpostavka Hrvatskih voda i Ministarstva .   

Tada je gospodin Eremić rekao da ta integracija neće biti moguća do 2020 godine i sad je to 

realnost i pitanje je dali ćemo i tada imati taj novi pravni subjekt  , te dali će se time baviti taj 

neki novi pravni subjekt u Karlovcu. ili će to ostati glavni problem i glavna zadaća lokalne 

samouprave .  

Točno je da su se promijenile reference , ali one nisu važile kad smo mi bili u tom projektu . 

Smatra da je gospodin Andrić jedan od glavnih krivaca zašto to nije napravljeno i nastavljeno 

jer je tada Andrić tvrdio pred tri godine kada je rekao „ mi se sa tim nećemo baviti , sa tim će 

se baviti novi pravni subjekt iz Karlovca .“ Prije je po vašem mišljenju bila farsa, a danas 

kažete da je to nemoguće .   

 

Nebojša Andrić kaže da je bio načelnik u vrijeme kad je Eremić bio vjerojatno bi i on radio 

tako , jer je radio isključivo po naputku Hrvatskih voda.  

Tad su bili nacionalni fondovi , Hrvatske vode su investirale u tu mješovitu odvodnju . 

Napominje da novce nisu dale Hrvatske vode , nego Ministarstvo regionalnog razvoja . Nakon 

toga on je osobno rekao da su se promijenili zakoni i da smo mi po zakonu dužni osnovati 

novo poduzeće VODOVOD I ODVODNJA i ako ga mi ne osnujemo da nećemo dobiti ni 

lipu.  

Zadnjih 5 godina Općina nije dobila ni lipu za vodovod i odvodnju od Hrvatskih voda , a 

uplaćivali smo milijune u par godina .  

Kad je osnovano poduzeće VODOVOD I ODVODNJA ono se može kandidirati . Mi bi se 

sada teoretski mogli kandidirati za dva priključna odvoda , ali tu nisu riješeni imovinsko – 

pravni odnosi . Da ne bi propala građevinska dozvola ( Hrvatske vode su istina rekle neka 

propadne građevinska dozvola ) . Mi smo išli naglašava sa bagatelnom nabavom  da bi 

konzumirali građevinsku dozvolu da ne propadne dokumentacija . Prvo se naišlo na njivu 

Jelene Baždar koja nije dala ništa da se radi . Dakle nisu riješeni imovinsko – pravni odnosi 

iako imamo građevinsku dozvolu i kandidirati se ne možemo . 

Napominje da je pred tri godine s Natašom  Opačić i Mirkom Lovrinović išao u Hrvatske 

vode gdje im je rečeno da Hrvatske vode to neće financirati jer kažu što ste to i započinjali , 

mi nismo financirali ni početak .  

Nije da on nije htio to raditi nego se općina Vojnić kao općina ne može kandidirati , ali se 

VODOVOD I ODVODNJA kandidiraju na sve projekte i oni su nositelji svih aktivnosti. Mi 

kao općina potpisujemo sufinanciranje .  

Sada se prave planovi za iduću godinu i rečeno je da Hrvatske vode mogu maksimalno 

odvojiti pola milijuna kuna . 

Ništa nije ni blokirano ni bojkotirano zaključuje izlaganje Nebojša Andrić .  

 

Branko Eremić želi pojasniti vijećnicima , napominje da gospodin Andrić kaže da se nije 

osnovalo novo poduzeće da se ne bi mogli kandidirati Strukturnim fondovima . Smatra da 

gospodin Andrić obmanjuje vijećnike. 

Ponovo pojašnjava da je poanta  Ministarstva i države kad se ušlo u Europsku uniju je bilo da 

se stvore veliki pravni subjekti koji imaju reference da se mogu javljati na natječaj . 

Razdvajanjem komunalnog poduzeća na vodu i smeće nisu stvorene jače reference nego 



slabije . Jače reference je imalo zajedničko poduzeće . Poanta kandidiranja je da se stvori 20 

velikih pravnih subjekata koji imaju jake reference da se javljaju pravnim subjektima upravo 

za vodu i odvodnju  

Vi tvrdite suprotno da se nismo mogli kandidirati kad smo osnovali naše poduzeće 

VODOVOD I ODVODNJU . 

U to vrijeme ste pogrešno razumjeli i pogrešno postavili stvari gospodine Andrić zaključuje 

izlaganje Branko Eremić  

 

Nebojša Andrić se javlja i kaže da gospodine Eremić ne govori istinu. Smatra jedino istinom 

da ni jedan od njih dvojice nije kriv nego Hrvatske vode .  

Što se tiče referenci kad se ide na natječaj VODOVOD I ODVODNJA je sada tvrtka koja ima 

temeljni kapital 40 milijuna kuna , koji nema dugova , koja je pozitivna i nema dana blokade .  

Prije tri godine Vojnić – Krnjak komunalac  - milijun i 200 000 kuna dugova , od toga 600 

000 kuna prema Hrvatskim vodama i kamate takav je zatečen i kao takav se nije mogao 

kandidirati .  

Zakon kaže da se isključivo može kandidirati isporučitelj vodoopskrbe Napominje da je i on 

bio kad već spominjanog gospodina Plišić loji im je rekao da je sve započeto s Ministarstvom 

razvoja , a da Hrvatske vode nisu financirale ni lipe ( osim projektne dokumentacije ) .  

Zadužuje za slijedeću sjednicu da se izvuče Zakon o vodnom gospodarstvu ( oko ovih 

kandidiranja ) da se dade vijećnicima  

 

Dragan Bjelivuk pita  ( više sugestija )  

 

1. Očekuje da se u Krstinju u školu pošalju javni radnici ( da se zatvore prozori i da se 

promjeni par crjepova  , te da se stavi 4 metra oluka da ne curi voda niza zid . Isti 

takav je oluk pao i na zadružnoj zgradi koja je sada vraćena na upravljanje općini . 

Očekuje se također da se raspiše natječaj , jer ljudi ne mogu ostvariti tamo ni ono što 

su mogli pred 10 godina .  

2.  Pitanje građana naselja Brusovača za dvije sijalice . Osobno moli dio načelnika da se 

te dvije sijalice vrate , idu tamo djeca u školu . 

3. Naplata komunalne naknade . Dali postoji dužnika i dali se prema njima postupa ? 

 

Nebojša Andrić odgovara  

 

1. vezano za poljoprivrednu zadrugu u Krstinji  još nije nitko zainteresiran , a raspisivati 

natječaj na pamet je skupo.. Za školu u Krstinji imamo zainteresirane  - potencijalne 

kupce i donijeli smo Odluku . Procjenitelj je napravio procjenu , međutim Županijsko 

povjerenstvo mora da odobri tu procjenu . Tako je po zakonu. Čekamo da to 

Povjerenstvo odobri , onda idemo na Vijeće da se ide u prodaju .  

2. javna rasvjeta – napominje da su troškovi veliki , da se dio rasvjete po ne naseljenim 

područjima pomjerili tamo gdje ljudi žive , gdje ima neka kuća , gdje je neko križanje . 

Koliko bude novaca toliko će se  i raditi  .  

3. naplata komunalne naknade – ističe da su najveći problem socijalni slučajevi , imaju 

zaštićene račune . Dužni smo da se pokrene ovršni  postupak , koji košta puno više , a 

nećemo se naplatiti – to su ponovo naglašava socijalni slučajevi.  

Oni koji imaju svoju imovinu – dužnici , a ne plaćaju komunalnu naknadu njima će se 

leći na imovinu . Tako rade i drugi pa ćemo i mi i uknjižiti se da smo suvlasnici na 

njegovoj nekretnini ( pa makar i za dvije , tri tisuće kuna ) Navodi primjer jednog 

građanina koji je prozvao općinu Vojnić na danu Mjesnog odbora u Krstinji  da se 

redovito mora čistiti, sve održavati jer on za to plaća komunalnu naknadu . Provjerom 



je osobno utvrdio da je taj građanin najveći dužnik  na području Mjesnog odbora 

Krstinja .  

Dragan Bjelivuk kaže da je to upravo sada prilika da se tim koji ne plaćaju 

komunalnu naknadu skinu sijalice i stave tamo gdje ih nema , a trebale bi biti.  

 

Pauza u 9,43 

Nastavljeno s radom u 9,50 

 

Jurica Jašinski  više prijedlog nego pitanje .Vidljivi su problemi oko Vojnić-Krnjak 

komunalca . Predlaže da se sastane uži krug i pretrese problematiku , te da se iza toga 

napravi sjednica Vijeća  na kojoj će biti točka oko problema sa komunalcem . 

Mišljenja je da treba razmišljati o varijanti razdruživanja i drugim varijantama pa 

predlaže načelniku da predloži članove te skupine ( članovi i iz oporbe ) i da se pokuša 

naći najbolje rješenje .   

 

Dragan Bjelivuk daje na usvajanje zapisnik sa 28. sjednice Općinskog vijeća  

 

Zapisnik usvojen jednoglasno 11  za  

 

Dragan Bjelivuk daje na usvajanje slijedeći 

 

Dnevni red 

 

1. I izmjene Programa upravljanja imovinom u Općini Vojnić za 2016. godinu 

2. I izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2016. godini  

3. I izmjene Programa socijalne skrbi u Općini Vojnić za 2016 . godini  

4. I izmjene i dopune financijskog plana Dječjeg vrtića Vojnić za 2016. godinu 

5. I izmjene i dopune financijskog plana Knjižnice i čitaonice Vojnić za 2016.godinu  

6. I izmjene i dopune proračuna općine Vojnić za 2016. godinu  

7. Donošenje Odluke o usvajanju Razvojne strategije općine Vojnić za razdoblje 2016.-

2020. godine  

8. Donošenje Odluke o promjeni poslovne adrese društva VODOVOD I ODVODNJA 

VOJNIĆ  d.o.o. 

9. Donošenje Odluke o promjeni poslovne adrese VOJNIĆ – KRNJAK KOMUNALAC 

d.o.o. 

10. Donošenje Odluke o naknadi za razvoj javne vodoopskrbe i javne odvodnje na 

području općine Vojnić  

11. Davanje prethodne suglasnosti na Plan upisa za 201672017. pedagošku godinu   

 

Jurica Jašinski  kaže da bi se referirao    na točku 7, a to je Odluka o usvajanju razvojne 

Strategije općine Vojnić za razdoblje 2016.-2020. godine  iz razloga što nije bilo dovoljno 

vremena da se i drugi odbori koji su bitni za tu razvojnu Strategiju  iz razloga što nije se stigla 

po Klubovima napraviti rasprava o tome da se danas ne ide u donošenje odluke ( ne zna kako 

to formulirati ( dali da se točka prebaci za drugu sjednicu Vijeća   ili da se u tom dijelu 

napravi manja rasprava , a Odluka da se ostavi za drugu sjednicu Vijeća .) Smatra da su i 

Odbor za poljoprivredu kao i drugi odbori  trebali dati neko svoje mišljenje kao i rasprava po 

Klubovima. povesti.  

 

Nataša  Opačić kaže da je na sjednici Vijeća još kolovoza 2014. godine donesen zaključak da 

se ide u proceduru izrade Strategije . 



Jurica Jašinski  se slaže da je to tako ali je on tada na Općinskom vijeću predlagao da se 

napravi skupina od 5 do maksimalno 10 ljudi koje će tu strategiju razmotriti i složiti , no na 

Vijeću nije bio podržan i tražilo se da to bude tim od 40 ljudi . Smatra da se sa 40 ljudi ne 

može napraviti nikakva pametna odluka niti prijedlog . Poslije se došlo do toga da se nije 

dolazilo na sastanke , te se po tome prestalo raditi. Napominje da Vijeće već dvije godine 

nema nikakvih informacija o Razvojnoj strategiji , a ona dolazi na Vijeće i o njoj se nije 

uopće uspjelo raspraviti .  

 

Dragan Bjelivuk napominje da se bar danas raspravlja o Strategiji , ako se već ne može 

donijeti Odluka o  usvajanju . 

 

Nebojša Andrić ističe da zakon ne predviđa javnu raspravu za Strategiju razvoja . To je 

dokument koji donosi Općinsko vijeće . Napominje da je sve molio , da su svi bili pozivani ( 

preko 40 ljudi je bilo uključeno u rad ) , ( čita već spomenuti zaključak ) .  

Pošto smo sad kod dnevnog reda  predlaže da ova točka ostane pa kad dođe točka na red , 

onda će se ući u samu srž. Da se ne otvara rasprava prije izglasavanja dnevnog reda .  

Daje informaciju da se naši poljoprivrednici , privrednici kao i općina Vojnić se ne mogu 

kandidirati na Strukturne fondove na natječaje koji su u tijeku ,  ukoliko Općina Vojnić nema 

donesenu Strategiju .   

 

Jurica Jašinski  zna za taj zaključak i da su neke udruge i privatnici  dali prijedloge , 

međutim te udruge i privatnici ne znaju dali su njihovi prijedlozi uneseni u Strategiju , a 

kamoli da danas treba donijeti Odluku o usvajanju Strategije. Strategija je po njemu davno 

trebala biti usvojena i da podnosioci prijedloga na konačni nacrt Strategije daju svoje 

mišljenje. 

Sada govoriti da privatnici , privrednici i ostali neće moći koristiti sredstva fondova kaže da 

se došlo na pogrešnu adresu. Da je sve napravljeno na vrijeme i redoslijedom ne bi bilo 

nikakvih problema , a to se sve stigne napraviti u 15 dana  . Sad se pogotovo ne slaže da danas 

ta točka bude na dnevnom redu .  

 

Drago Valentić kaže da je najmanji problem što sad privatnici ne znaju da je danas na 

usvajanju Strategija , kad su bili pozivani nisu se odazivali niti bili zainteresirani , a ne 

donošenjem ove odluke danas sami sebi radimo zlo.  

 

Dragan Bjelivuk daje na glasanje prijedlog Jurice Jašinski (  dnevni red  bez točke 7 ) na 

glasanje.  

  

Glasalo se 5 ( pet ) za  

                 6 ( šest ) protiv  

 

Dragan Bjelivuk daje na usvajanje dnevni red iz prijedloga u materijalima  

 

Glasalo se . 6 ( šest ) za  

                    5 ( pet ) protiv  

 

Prijedlog Jurice Jašinski nije prošao .  

 

Aktualni sat završio u 10,02  

 

 



Točka 1.  

I izmjene Programa upravljanja imovinom 

 u Općini Vojnić za 2016. godinu  

 

Nebojša Andrić daje dobronamjernu sugestiju i pojašnjava radi vijećnika koji nisu dugo u 

Vijeću , a i ostalih  pa neka se zna i kaže da na dnevnom redu ima 6 točka dnevnog reda koje 

su vezane za rebalans proračuna . One su u paketu . Treba voditi računa ako se ima neki 

amandman , prijedlog on mora biti usklađen i ne može se desiti da mi u prvoj točci donesemo 

jednu odluku , a u drugoj ili trećoj netko predlaže nešto drugo . Ako je potrebno neka se uzme 

i pauza .  

 

Pauza u 10, 07 

Nastavljeno s radom u 10, 15 

 

Branko Eremić kaže da Klub vijećnika opozicije  s obzirom na ovakav način vođenja 

sjednice i načina glasanja forsira vijećnike da glasaju onako kako nekom odgovara , smatraju 

da je to neprimjereno i da nije u redu .  

Prvih 6 točaka su ponovo unatoč njihovom upozoravanju i totalnoj ne transparentnosti i bez 

ikakvog obrazloženja ne mogu ni za jednu od tih točaka glasati. Slijedeće dvije točke gdje se 

govori o prenamjeni sjedišta to se mora zbog trgovačkog suda , ali pita gdje su Odluke o 

davanju na korištenje vlasništva i kog vlasništva i na koji način i pod kojim uvjetima  što isto 

ne mogu prihvatiti . Što se tiče točke vezane za Strategiju napominje da ga nitko  ( osim 

jednom ) nije pozvao ni kao vijećnika , ni kao bivšeg načelnika , ni kao gospodarstvenika ni 

informirao ni pitao . Po njegovom osobnom mišljenju potrebna je javna rasprava iako 

zakonom nije određeno . Trebao je neki pred nacrt pa da vijećnici budu upoznati . Nastavlja 

da gospodin Andrić plaši na način da kaže ako se ne usvoji nema ništa od Strukturnih 

fondova.  Onda je po tome najbolje da vijećnike nitko ništa ne pita . Čemu opće služimo pita 

se vijećnik Eremić i kaže da na ovakav način Klub vijećnika opozicije smatra da na ovakav 

način ne žele prisustvovati ovoj sjednici .  

 

U 10,22 izašao Branko Eremić , Mijat Bilić , Milorad Martinović i Miloš Mrkić  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po prvoj točci dnevnog reda  . 

 

Nataša Opačić kaže da je sve na kraju u obrazloženju pojašnjeno .  

 

Nebojša Andrić ( želi da uđe u zapisnik ) jer ima ljudi koji čitaju naše zapisnike . . U ovim 

materijalima ima obrazloženje o svim promjenama  koje su nastale u rebalansu To što to 

netko nije pročitao ne može okriviti stručnu službu i predlagatelja da nije transparentno i da 

nije u redu . To ne stoji .Za svaku stavku koja se mijenja  i o kojoj svoti se radi  ima 

obrazloženje , kao i to zbog čega se rade promjene , te da je ovaj rebalans napravljen u skladu 

s zakonima Republike Hrvatske . 

 

Nataša Opačić ponovo napominje da ako netko ima nešto pitati , a da je nejasno neka se 

slobodno pita ona će pojasniti .   

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu  

 

Dragan Bjelivuk daje točku 1. na glasovanje  

 



 

Glasovalo  se :  sedam  ( 7 )  za  jednoglasno 

                           

 

Točka 2 . 

I izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2016. godini  

 

Dragan Bjelivuk  otvara raspravu po točci 2 dnevnog reda  

 

Jurica Jašinski  pita vezano za održavanje javne rasvjete , a to je „ tko nama održava javnu 

rasvjetu „ 

 

Nebojša Andrić kaže da će odgovoriti iako nema veze s točkom dnevnog reda . Kaže da mi 

imamo koncesionara . Koncesija ističe iduće godine , a mi smo nabavili košaru za DVD koju 

nakon isteka koncesije možemo koristiti , a sada je koristimo u jednom dijelu što nije vezano 

za koncesiju   

 

Budući nije bilo više zainteresiranih za raspravu predsjednik Vijeća je dao drugu točku na 

glasovanje . 

 

Glasovalo se :  sedam  ( 7 ) za jednoglasno 

                       

 

Točka 3. 

I izmjene Programa socijalne skrbi u Općini Vojnić za 2016. godinu  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 3. dnevnog reda .  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu  

 

Glasovalo se :  sedam ( 7 ) za  jednoglasno   

 

 

Točka 4 . 

I izmjene i dopune financijskog plana Dječjeg vrtića Vojnić za 2016. godinu  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 4 dnevnog reda  

 

Nataša Opačić je detaljno pojasnila izmjene i dopune financijskog plana Dječjeg vrtića za 

2016. godinu . 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu  

 

Glasovalo se : sedam  ( 7 ) za jednoglasno  

                       

 

Točka 5. 

I izmjene i dopune financijskog plana Knjižnice i čitaonice Vojnić za 2016. godinu  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 5. dnevnog reda  

 



Nataša Opačić je detaljno pojasnila izmjene i dopune financijskog plana Knjižnice i čitaonice 

Vojnić za 2016. godinu .  

 

 

Daje se na glasovanje : točka 5.  

 

Glasovalo se :  sedam  ( 7 )    za  jednoglasno  

                         

Točka 6 . 

I izmjene i dopune proračuna općine Vojnić za 2016. godinu  

 

Drago Valentić ispred Odbora za financije i proračun kaže   da se neposredno pred Vijeće 

sastao Odbor za financije i proračun ( od 3 člana – prisutna 2) , imali su primjedbu da se od 

kapitalnih projekata skida stavka „ izrada dokumentacije za bio masu sa 350.000 kuna na 

100.000 kuna jer smatraju da svake godine se dodaje ta stavka , a na kraju skida , što znači da 

nije bilo nikakve realizacije“ . 

Odbor je jednoglasno prihvatio ove I izmjene i dopune Proračuna općine Vojnić a 2016. 

godinu uz taj prigovor i prosljeđuje ga Općinskom vijeću na usvajanje .  

 

Jurica Jašinski  se ponovo referira na kogeneraciju na bio masu . Prosto mu je nevjerojatno 

da se može svake godine nekoliko stotina tisuća kuna u proračun i da se četiri godine ništa ne 

napravi i to iz prostog razloga što iz općine Vojnić i okolice godišnje odlazi tisuće tona bio 

mase u Italiju , Austriju , Njemačku i Mađarsku . Za njihove elektrane na bio masu njima se to 

sve isplati , sa time da su troškovi bio mase koju oni uzimaju tako reći duplo veći nego oni 

koje bi imala općina Vojnić da ima svoju kogeneraciju na bio masu . Tada ne bi došlo u 

pitanje ni grijanje ni vrtića ni škole , a otvarale bi se i neke druge mogućnosti sa time .  

Napominje da je znao da će se to desiti ne bi ni za prvi Proračun koji je bio glasao . 

To je trebao biti jedan od ciljeva kako unaprijediti Općinu Vojnić  

  

Nebojša Andrić kaže da se slaže s gospodinom Jašinski i da je to bila njegova ideja još prije 

10 godina . Bilo smo prva općina u Hrvatskoj koja je krenula u te kogeneracije , ali na žalost u 

protekle dvije godine , ali što se tiče klime za poticaj za  izradu i potvrda Hrvatskih šuma i 

Fonda zaštite okoliša , propisi su se mijenjali svakodnevno i tehnički je bilo ne izvodivo , pa 

sada smatramo da je klima povoljnija i krećemo u izradu te dokumentacije .  

Doduše trebamo riješiti imovinsko – pravne odnose ili pokrenuti postupak izvlaštenja .  

 

Jurica Jašinski se slaže da je bilo čudnovatih propisa , ali i drugi su započinjali postupke 

bioenergana i završili ih i prošle godine , dobili Ugovor sa šumama ( koliko je njemu poznato)  

i njihove kogeneracije rade . 

Smatra da se nije napravilo tako reći ništa .  

 

Nije bilo više zainteresiranih  za raspravu  

 

Dragan Bjelivuk  daje točku na glasanje  

 

Glasalo se : sedam ( 7  ) za jednoglasno 

 

 

 

 



 

Točka 7. 

Donošenje Odluke o usvajanju Razvojne strategije Općine Vojnić za razdoblje 2016. 

godine -2020.godine  

 

 

Prekida se sjednica i nastavit će se sutra tj. 08. studeni 2016. godine u 14.30 sati  

 

Nastavak sjednice 08.studeni 2016 godine  

 

Prisutni vijećnici : Dragan Bjelivuk , Drago Valentić , Jurica Jašinski , Boro Matijević      

                                Esmira Galijašević , Mario Čavlović i Luka Užar  

 

Odsutni vijećnici : Branko Ermić , Mijat Bilić , Milorad Martinović , Mirko Martinović ,   

                                Miloš Mrkić i Igor Novković   

 

Ostali prisutni :  Nebojša Andrić – općinski načelnik,  

                             Nikola Škrgić – zamjenik načelnika  

                             Josip Kurtović – zamjenik načelnika 

                             Nataša Opačić – pročelnica JUO  

                             Milica Vučinić – Sipić – službenica JUO u svojstvu zapisničara  

                             Ilija Kalem predsjednik HNS 

Započeto u 14, 30 sati  

 

Dragan Bjelivuk pozdravlja prisutne i kaže da nastavljamo sa 29 sjednicom . Nada se da su 

se sastali Odbori za poljoprivredu i infrastrukturu , da su se upoznali sa Strategijom i da se  

može krenuti u raspravu po točci 7. dnevnog reda . 

 

Drago Valentić ispred Odbora za infrastrukturu  kaže da se Odbor sastao , razmotrio 

Strategiju , nisu na istu imali primjedbi i predlažu Općinskom vijeću da je usvoji .  

 

Jurica Jašinski ispred Odbora za poljoprivredu , odbor se sastao i donio neke zaključke .  

Str. 68 ( govori o poljoprivredi ) kaže da je snaga izgradnja mini tržnice za prodaju i 

distribuciju  eko proizvoda , skladišta i sušara . U ovom trenutku to ne može biti snaga jer je 

nemamo , mogla bi biti slabost . To bi trebalo prebaciti sa snage na slabost . Kod slabosti kaže 

neraščišćeno vlasništvo . To je slabost , ali obzirom na iskustvo koje ima smatra da je u 

Vojniću stanje vrlo dobro .U drugim gradovima i općinama stanje u katastru i gruntovnici je 

katastrofalno jer neke općine ni nemaju podatke . Ako ništa drugo , a ono stanje je 

zadovoljavajuće . Slabost je ne iskorištena državna i općinska zemlja – to nije navedeno , a 

trebalo bi staviti . Također nije točno pod snage ni slijedeće „ velike površine poljoprivrednog 

zemljišta koje nije zagađeno brzo se može uključiti u proizvodnju . Istina nije zagađeno , ali je 

zapušteno i sa tim se ne ide tako brzo jer su troškovi čišćenja veliki . Ne iskorišteno državno   

zemljište  ( poljoprivredno ) u općini Vojnić nitko ne može kandidirati na EU fondove . 

Zadnji ugovori su na 5 godina . Ni 10 godina ništa ne znači – pogotovo ako se radi o 

voćarstvu  tu se nema što raditi ni tražiti . Bitan je dugogodišnji zakup. Na tom problemu 

treba raditi .  

Vezano za mini tržnicu , a to je da nema stočnog sajma . O tom je bilo govora ( ideja 

veterinarske stanice , a i predsjednika Vijeća ) . Ništa nije napravljeno , a interes postoji – bar 

jednom mjesečno .Znači slabost je neimanje stočnog sajma .  



Dobro je da je predviđeno da se radi na očuvanju okoliša i da se radi na  promicanju (  iz 

kompletne Strategije optimalno korištenje resursa , a u cilju očuvanja područja općine Vojnić 

od zagađenja . 

Odbor je zaključio i slijedeće i dostavlja primjedbe i zaključke : 

- Strategija je preopćenita i ne daje konkretne smjerove razvoja općine Vojnić i 

ne nudi konkretno rješenja te načine realizacije .     

- Smatraju da je prijedlog razvoja općine Vojnić može biti samo temelj za 

daljnju raspravu , te donošenje konkretnih i detaljnih razrada te potrebnih 

aktivnosti i rješenja za razvoj općine . Zbog kratkog vremena za pregled 

strategije i davanje mišljenja nisu u mogućnosti dati sveobuhvatno mišljenje i 

stoga razloga dati će samo neke zaključke bez kojih ova strategija  ne bi trebala 

biti , a svakako bi trebali biti strateški ciljevi općine  . . 

 

I strateški cilj „ Jačanje konkurentnosti i održivog gospodarstva „  

Ovdje je Odbor za poljoprivredu dao zaključak da treba biti u mjerama „ završetak formiranja 

industrijske zone , te priprema i opremanje zone za korištenje . „ U sklopu zone izgradnja 

kogeneracijskog postrojenja na drvnu masu .  

Kod „ unapređenja održive poljoprivrede , poticanja razvoja ekološke proizvodnje „ trebalo bi 

pisati unapređenje održive proizvodnje , poticanje razvoja i zaštite ekološke proizvodnje , jer 

ekološka proizvodnja nije moguća ako se na tom području  rade bilo kakva onečišćenja . Čak 

može doći do padova projekata  iz tog razloga što ekološka poljoprivreda ne trpi u svojoj 

blizini bilo kakva onečišćenja . 

Za unapređenje održive poljoprivrede trebalo bi staviti u mjere „ prodaja ili davanje u 

dugoročno korištenje svih raspoloživih poljoprivrednih površina u vlasništvu države ili općine 

„ sa time da prednost treba biti u svrsi okrupnjavanja parcela  i prednost treba imati tamo gdje 

je manja udaljenost od parcele koje su u vlasništvu  na način da se zaštite poljoprivrednici koji 

su na ovom području . Prvenstveno da ne bi došao netko iz nekog drugog mjesta i sjetio se da 

bi on tu parcelu, a imamo nekog našeg poljoprivrednika koji je zapravo u granici sa tom 

parcelom i temeljem razno raznih makinacijama taj drugi dobije  tu zemlju , a poljoprivrednik 

koji je ovdje i koji nešto radi tu zemlju ne dobije To smo vidjeli na televiziji iz razno raznih 

priloga . Svatko je dobro došao, ali prvo treba zaštititi ljude koji rade i žive na ovom području 

.  

Bitno je da bude i zaštita ekološke proizvodnje od drugih gospodarskih aktivnosti. 

Uglavnom proizvodnja – sve više će se koristiti EU fondovi za poticanje , za nove površine , 

dosta ljudi je dobilo mjeru kroz mlade poljoprivrednike , a pišu da su u ekološkoj proizvodnji 

, a netko tamo dođe i napravi neku proizvodnju koja može narušiti njegovo proizvodnju 

teškim metalima , prašinom, a prijavio je ekološku proizvodnju i dobio poticaj , a kontrola  

kaže da se na tom mjestu ne može imati ekološka proizvodnja , ruše projekt , a novce od 

poticaja za eko proizvodnju mora vratiti .  

Minimalna udaljenost od ekoloških parcela bi trebala biti 250 m. Na taj način se štite oni koji 

ulažu i koji će ulagati . Ulaganje u eko proizvodnju je skupo . 

„ Unapređenje turističke ponude „ . Trebalo bi promijeniti mjere tj predlažu razdvajanje prva 

mjera razvoj turističke infrastrukture i sadržaja , druga mjera bi bila poticanje malog 

obiteljskog poduzetništva u turizmu i treća mjera ( proširena ) razvoj selektivnog oblika 

turizma i destinacijskog  menadžmenta sa naglaskom na boravak u prirodi.  

Strateški cilj 3 kod dijela zaštita okoliša i upravljanje prirodnim resursima . Stavio bi da je „ 

mjere očuvanja općine Vojnić od bilo kakvog odlaganja opasnog otpada . Imamo vodu , 

poljoprivredne površine , šumu  .Što se tiče vode  tražimo očuvanje i zaštitu vodocrpilišta 

Utinja Vrelo unutar zone 1, 2, 3 i 4  sa zabranom bilo kakvih eksploatacijskih aktivnosti osim 



crpljenja vode , ekološke poljoprivrede i prerade , kako  će nam taj izvor svakim danom sve 

više vrijediti .  

To su primjedbe i zaključci Odbora za poljoprivredu Općine Vojnić „ završen citat .  zaključio 

je izlaganje vijećnik Jašinski .  

 

Nebojša Andrić naglašava da je Strategija općine Vojnić je dokument koji kad se radi treba 

da bude suglasan za Županijskom strategijom i nacionalnom strategijom . Iz tog razloga smo  

i angažirali Razvojnu agenciju „ KARLA „ da nam uskladi Strategije . Primjedbe što se tiče 

SWOT analize je u redu , a što je gospodin Jašinski napomenuo . Što se tiče općenitosti 

Strategije općine Vojnić napominje da mi svake godine donosimo planove na Općinskom 

vijeću koji su za tri godine , a Strategija je samo okvir , a bitna je kod kandidiranja na EU 

projekte i nacionalne projekte .   

Međutim što se tiče ograničenja (  stavio sam gospodin Jašinski ) , a time je isključio ono što 

je stavio naprijed . Rekao je da se koogeneracija stavi u industrijsku zonu , a onda da se sve 

druge aktivnosti zabrane , a koje nisu ekološke . To bi isključilo i kogeneraciju  mada je to 

obnovljivi izvor energije . Stoga treba biti oprezan .  

Zone zaštite vodo crpilišta . su propisane zakonom i rečemo je koja se djelatnost smije 

obavljati . 

Udaljenost od ekološkog prostora što se smije raditi ( 250 meta) isto je definirano zakonom . 

Mi također ne možemo reći da nitko sa strane ne može doći – prioritet . To je isto 

protuzakonito . Mi smo sada Evropska unija , koristimo zajednička sredstva , može doći i 

netko iz Belgije . Svi natječaji koji budu provodit će se sukladno Zakonu o javnoj nabavi .  

Sve što je rečeno je u najboljoj namjeri , ali tako ne ide .  

Za tržnicu se priprema kandidaturu . Prodaja poljoprivrednog zemljišta ide temeljem Zakona . 

Očuvanje područja od odlaganja bilo kakvog opasnog otpada – misli se vjerojatno na pravo 

odlagalište. Mi sada imamo izmjene i dopune prostornog plana i u njemu nema . Ni jedno 

odlagalište se ne može napraviti da nije u prostornom planu , koji donosi Općinsko vijeće . 

Dakle ne treba stavljati u Strategiju jer je regulirano drugim aktima .  

 

Nataša Opačić dodaje da postoje dvije vrste Strategije i to jedna je općenita da zadovolji 

formu po kojoj mi svake godine donosimo planove , a druga je Strategija koju rade stručni 

ljudi – tim ljudi koja košta 200.000 -300.000 kuna ( koja se npr. otvori piše projekt i po njemu 

radite ) . Mi sebi nismo mogli dozvoliti nešto što košta toliko .  

 

Jurica Jašinski vezano za završetak i formiranje industrijske zone i izrada kogeneracijskog 

postrojenja – neka to bude neki strateški cilj .  

 

Nastavlja da se dio koji govori o prednosti domaćih ljudi kod kupnje zemljišta  poštujući 

odredbe zakona , ali treba stajati „ u svrhu okrupnjavanja „  što se tiče voda , nastavlja dalje 

da se išlo varijantom da Vojnić Krnjak komunalac odvoji od Krnjaka i da smo na početku 

stavili taj projekt koogeneracije u prvoj godini , da se stiglo to napraviti to bi bilo realizirano , 

vjeruje da komunalac ne bi bio u financijskim problemima .  

 

Nebojša Andrić kaže da je na stranici 26 detaljno opisano kako se zbrinjava otpad ( temeljem 

primjedbe vijećnika Jašinski da to nije razrađeno )  .Dodao bi da u planu bude plinifikacija  ,  

jer sada stoji da nema plinovoda  

 

Dragan Bjelivuk rezimira i kaže da imamo 4 stvari koje treba staviti u strategiju , a to je 

nuklearni otpad ( već stavljeno ) , raspolaganje poljoprivrednim zemljištem , zaštita ekološke 

proizvodnje od onečišćivača i plinifikacija . 



Vezano za strategiju nije više bilo zainteresiranih . 

 

Dragan Bjelivuk daje točku 7 na glasanje ( sa dopunama koje je vijećnik Jašinski predložio )  

 

Glasalo se. sedam ( 7 ) za jednoglasno  

 

Točka 8. 

Donošenje Odluke o promjeni poslovne adrese 

društva VODOVOD I ODVODNJA VOJNIĆ d.o.o 

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 7. dnevnog reda . 

 

Nataša Opačić kaže da će društvo još dobiti  Ugovor o sufinanciranju , kao što imaju i sve 

Županijske službe u prizemlju zgrade .  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu  

 

Glasalo se : sedam ( 7 ) za  jednoglasno  

 

Točka 9. 

Donošenje Odluke o promjeni poslovne zone društva VOJNIĆ-KRNJAK 

KOMUNALAC d.o.o. 

 

 

 

 Isto kao pod točkom 8.  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu  

 

Glasalo se . sedam ( 7 ) za jednoglasno  

 

Točka 10. 

Donošenje Odluke o naknadi za razvoj 

javne vodoopskrbe i javne odvodnje na području Općine Vojnić 

 

Nataša Opačić objašnjava da takva Odluka postoji , međutim došlo je do promjena da je 

spajanjem sa Krnjakom došlo poduzeće Vojnić – Krnjak komunalac d.o.o. pa se Odluka  

mijenjala u dijelu naziva , potom se osnovalo novo društvo VODOVOD I ODVODNJA 

VOJNIĆ d.o.o. , pa opet promjena u nazivu , potom se mijenjao sam Zakon u više navrata , 

kao i naš Statut tako da se iz tih razloga donosi nova Odluka , stara Odluka i njene izmjene 

stavljaju van snage . Odlukom je točno precizirano kad i kome je Vodovod i odvodnja dužna 

što pravdati  i kud naknada za razvoj ide .   

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu .  

 

Glasalo se: sedam ( 7 ) za jednoglasno  

 

 



Točka 11. 

Davanje prethodne suglasnosti na Plan upisa za 2016/2017 godinu 

 

Dragan Bjelivuk  otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda ( obrazloženje postoji u 

materijalima ) . 

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu .  

 

Glasalo se : sedam ( 7 )  za jednoglasno  

 

Nebojša Andrić  daje za kraj sjednice još jednu frišku  informaciju . „ Naš LAG  Petrova 

gora – općine Barilović , Krnjak , Vojnić i Topusko  je kandidiralo na međunarodni natječaj 

za financiranje Lagova i prošao je projekt 6.680.000,00 kuna. Odluka stigla iz Agencije o 

plaćanju u poljoprivredi . Od tog iznosa 5.089. 664, 00 kuna su predviđene za izravno 

financiranje naših  OPG i udruga na području našeg Laga . Rađen je projekt da LAG dobije 

sredstva koje LAG natječajima daje ljudima iz našeg kraja . .Mogu se pohvaliti da naš LAG 

jedan od uspješnijih Lagova  u povlačenju sredstava jer u 2016. godini 11.000 000 kuna 

povučeno je sa područja našeg Laga  za poljoprivredu i ostale aktivnosti koje su bile , a 2016. 

godine je sada 27.000 000 kuna su kandidirali ljudi preko našeg Laga  podnijeli zahtjev .  

Zamolio bi da se ljudima kaže kada se organiziraju neke radionice , neko predavanje mala je 

posjećenost . Pojave nam se 2, 3 ili 5 poljoprivrednika , a sredstva su zbilja velika .  

Ovih 5.000.000 kuna su na raspolaganju narednih 5 godina , imamo vremena pripremit ćemo 

natječaje i sve što treba da se to odradi . . I za naredne natječaje ćemo se kandidirati .  

Razgovarao je s drugim članovima ( sad je sjedište u Gvozdu . ). Predlagao je da u Vojniću 

bude još jedna podružnica , da se otvori još jedan ured i tu za bar 2 dana u tjednu . Više je 

poljoprivrednika sa područja općine Vojnić koji su povukli sredstva .  

Iz Vojnića i Krnjaka su skloniji da bude u Krnjaku podružnica , Dejan je ponudio da u 

Krnjaku bude ured  pa je bliže ovima  iz Barilovića . Nama je jedno i drugo dovoljno blizu . 

Planiramo još dvije osobe zaposliti u Lagu da pojačamo kapacitete.  

 

Josip Kurtović kaže da je sve ovo dobro i lijepo pa bi volio da na nekoj slijedećoj sjednici  

oni koji imaju informaciju da je sa područja općine Vojnić novce dobio nekim OPG sa 

imenom i prezimenom da se može ljudima reći , da u Vojniću nije sve teko loše . Netko je 

dobio za kupnju mehanizacije , netko za okrupnjavanje . Ne treba se toga stidjeti . 

To mi ništa ne znači ako ja kao zamjenik od toga ništa ne znam . Neka se vidi da se ovdje 

isplati ulagati u poljoprivredu , da se bolje baviti poljoprivredom nego politikom i raditi za 

svoju plaću „ završen citat .  

Moli načelnika da u buduće obavijesti i da se zna da se kaže građanima . 

 

Dragan Bjelivuk zahvaljuje na suradnji i zaključuje 29. sjednicu Općinskog vijeća  u 15, 36.  

 

 

Zapisnik vodila                                                                                            Općinsko vijeće  

                                                                                                                          predsjednik  

Milica Vučinić –Sipić                                                                                                                      

                                                                                                                     Dragan Bjelivuk 

 

 

 

 


